
P ROTOKÓŁ  NR  XLVII/2022 

 

z posiedzenia XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu  25 sierpnia 2022 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 15 Radnych. 

 

Do punktu 1 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała 

wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła prawomocność 

obrad XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad wstępnej analizy 

pokontrolnej w Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie oraz przedstawienie informacji o aktualnej 

sytuacji finansowo-kadrowej. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowany wniosek. Imienne głosowanie w załączeniu. 

 

Radni przyjęli poniższy porządek obrad po zmianach : 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XLVI/2022 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Barczewa 

6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Nikielkowie. 

7) Projekt uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa w Gminie Barczewo, w roku szkolnym 

2022/2023 

8) Projekt uchwały w sprawie zasad zbycia, wydzierżawiania, wynajmowania, oddawania w użytkowanie 

lub użyczenie aktywów trwałych samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, dla którego Gmina 

Barczewo jest podmiotem tworzącym. 

9) Projekt uchwały w sprawie wyboru ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy 

Barczewo. 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2022-2032. 

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2022 rok. 

12) Interpelacja i zapytania Radnych – forma pisemna. 

13) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2022 rok. 

14) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej. 

15)  Przedstawienie wstępnej analizy po kontroli w Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie oraz 

informacji o aktualnej sytuacji finansowo-kadrowej. 

16) Informacja o prowadzonej kontroli i uzyskanych efektach segregacji odpadów komunalnych na terenie 

Gminy Barczewo. 

17) Informacja o pozyskanych funduszach pozabudżetowych za I połowę 2022 roku oraz przedstawienie 

perspektyw i planowanych pracach mających na celu pozyskiwanie środków pozabudżetowych  

w II półroczu 2022 r. 

18) Informacja o aktualnie prowadzonych formach promocji Gminy Barczewo. 

19) Informacja dotycząca stanu obiektów oświatowych przed rozpoczęciem roku szkolnego. 

20) Sprawy różne i wolne wnioski. 

21) Zamknięcie obrad XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.    



Imienny wykaz głosowania w załączeniu.   

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XLVI/2022 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XLVI/2022 sesji Rady Miejskiej.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 5 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. Rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Komisja Radny Tomasz Kaczor przedstawił opinię Komisji, która to uznała skargę za 

bezzasadną. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                            UCHWAŁA nr XLVII(466)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

                                   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Barczewa 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 6 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. Nazwa ulicy została pozytywnie zaopiniowana przez Sołtysa Nikielkowa. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

                            UCHWAŁA nr XLVII(467)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

                              w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Nikielkowie. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 7 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj-Borowiec Dyrektor Miejskiego Zespołu 

Oświaty i Zdrowia. 

 

Link do przedstawionych  pytań i wyjaśnień - https://esesja.tv/transmisja/28922/sesja-rady-w-dniu-czwartek-

25-sierpnia-2022-czesc-1.html   (przedział czasowy: 0h22min36sek – 0h26min19sek). 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                            UCHWAŁA nr XLVII(468)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

          w sprawie określenia ceny jednostki paliwa w Gminie Barczewo, w roku szkolnym 2022/2023 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 
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Do punktu 8 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj-Borowiec Dyrektor Miejskiego Zespołu 

Oświaty i Zdrowia. 

 

Link do przedstawionych  wyjaśnień i pytań - https://esesja.tv/transmisja/28922/sesja-rady-w-dniu-czwartek-

25-sierpnia-2022-czesc-1.html  (przedział czasowy: 0h33min49sek – 0h39min32sek). 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                            UCHWAŁA nr XLVII(469)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

w sprawie zasad zbycia, wydzierżawiania, wynajmowania, oddawania w użytkowanie lub użyczenie 

aktywów trwałych samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, dla którego Gmina 

Barczewo jest podmiotem tworzącym. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 9 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski oraz Andrzej Lichocki – 

kierownik wydziału GKIOŚ. 

 

Link do przedstawionych  pytań i wyjaśnień - https://esesja.tv/transmisja/28922/sesja-rady-w-dniu-czwartek-

25-sierpnia-2022-czesc-1.html   (przedział czasowy: 0h41min15sek – 1h15min31sek). 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Rada Miejska podjęła: 

                            UCHWAŁA nr XLVII(470)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

w sprawie wyboru ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Do punktu 10 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali. 

 

Wyjaśnienia do projektów uchwał w punkcie 10 i 11 przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa. 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych - opinia pozytywna dla pkt 10 i 11 porządku obrad. 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XLVII(471)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

            w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy-Finansowej Gminy Barczewo na lata 2022-2032. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 
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Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia przedstawione w pkt. 10 

 

Rada Miejska podjęła po reasumpcji: 

 

                            UCHWAŁA nr XLVII(472)2022 z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

                                         w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2022 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu.  

 

Do punktu 12 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że w okresie między sesjami do Pani Przewodniczącej nie wpłynęła żadna 

interpelacja i zapytanie. Na dzisiejszej sesji na ręce Pani Przewodniczącej również nie wpłynęła żadna 

interpelacja lub zapytanie. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Do punktu  13 

 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – 

Skarbnik Miasta. 

 

Link do przedstawionego sprawozdania - https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-

sierpnia-2022-czesc-2.html (przedział czasowy: 0h03min15sek – 0h08min22sek). 

 

Do punktu 14 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Bumistrz Barczewa przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami 

Rady Miejskiej.  

 

Link do przedstawionego sprawozdania: https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-

sierpnia-2022-czesc-2.html  (przedział czasowy: 0h08min35sek – 0h37min18sek). 

 

Do punktu 15 

 

Wstęp do punktu porządku obrad przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa. 

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-sierpnia-2022-czesc-2.html 

(przedział czasowy: 0h37min49sek – 0h42min48sek). 

 

Pan Damian Pająk – audytor wewnętrzny, przedstawił wstępne wyniki kontroli w Miejskiej Przychodni 

Zdrowia w Barczewie. Radni przedyskutowali przedstawione wyniki i zadali pytania do przedstawionych 

informacji. 

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-sierpnia-2022-czesc-2.html 

(przedział czasowy: 0h43min02sek – 1h49min25sek). 

 

Pani Anita Karnacewicz – dyrektor Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie przedstawiła informację o 

aktualnej sytuacji w przychodnia. Radni zadali pytania do przedstawionych informacji oraz otrzymali na nie 

odpowiedzi  

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-sierpnia-2022-czesc-2.html 

(przedział czasowy: 1h49min56sek – 3h12min55sek). 
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Przerwa w obradach. 

 

Do punktu 16 

 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Pani Przewodnicząca poinformował, że obrady sesji Rady Miejskiej opuścił Pan Burmistrz wraz z Zastępcą 

Burmistrza, gdyż w dniu dzisjejszym przyjechała do Barczewa delegacja z partnerskiego miasta Hagen.  

Do dyspozycji Radnych w razie ewentulanych pytań pozostała Pani Sekretarz.  

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję i się z nią zapoznali.  

 

W związku z tym, że na obradach sesji nie było też kierownika wydziału GKIOŚ Pana Andrzeja 

Lichockiego, Pani Przewodnicząca poprosiła o zadanie ewentualnych pytań do informacji na piśmie i Pan 

Burmistrz udzieli na nie odpowiedzi. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o dołączenie informacji do protokołu z obrad sesji. 

 

Do punktu 17 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję i się z nią zapoznali. 

  

Brak dyskusji w temacie przedstawionej informacji. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o dołączenie informacji do protokołu z obrad sesji. 

 

Do punktu 18 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję i się z nią zapoznali. 

Na sali obecny jest Pan Robert Tokarski – Dyrektor CKB w Barczewie, który odpowiadać będzie na pytania 

Radnych. 

 

Pytania i wyjaśnienia pod linkiem: https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-

sierpnia-2022-czesc-2.html  (przedział czasowy: 3h28min21sek – 3h56min29sek). 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o dołączenie informacji do protokołu z obrad sesji. 

 

Do punktu 19 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali sprawozdania w materiałach na sesję i się z nimi 

zapoznali. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w dniu wczorajszym odbylo się objazdowe posiedzenie Komisji 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. Komisja miała możliwość zapoznać się z remontami jakie były 

przeprowadzone w placówkach oświatowych. 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło podziękował za przychylenie się do wniosku o modernizację siłowni w Zespole 

Szkół przy ul. Północnej.  

 

Pani Radna Halina Bronka podziękowała za zabezpieczenie środków na rozbudowe hali gimnastycznej 

z pomieszczeniami dydaktycznymi w Łęgajnach. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o dołączenie informacji do protokołu z obrad sesji. 

 

Do punktu 20 

 

Głos w sprawach różnych zabrali:  Radny Powiatowa Krystyna Szter, Radny Piotr Groszkowski, Radny 

Adam Dowgiałło. 
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Link do poruszonych spraw i udzielonych odpowiedzi:  https://esesja.tv/transmisja/28923/sesja-rady-w-dniu-

czwartek-25-sierpnia-2022-czesc-2.html  (przedział czasowy 3h58min44sek - 4h09min15sek). 

 

Do punktu 21 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Barczewie zamknęła obrady XLVII/2022 sesji Rady Miejskiej. 

 

 

     

      Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

    /-/Katarzyna Białecka               /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 
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